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O B Č I N A 

SLOVENSKA BISTRICA  

O  b  č  i  n  s  k  i   s  v  e  t  

Kolodvorska ulica 10,  2310 Slovenska Bistrica 

telefon: h.c. + 386 2 / 843 28 00, 843 28 54,   fax: + 386 2 / 81 81 141   e-mail: 

obcina@slov-bistrica.si 

uradna spletna stran: http://www.slovenska-bistrica.si 

 

Številka: 9000-8/2021-Z2 

 

Z A P I S N I K 

13. redne seje Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica, 

ki je bila v ponedeljek, 29. 3. 2021, ob 15. uri 

 

13. redna seja Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica, ki jo je sklical in vodil župan dr. 

Ivan Žagar (v nadaljevanju predsedujoči) in je bila izvedena na daljavo z uporabo 

videokonferenčnega orodja Zoom. Pričela se je ob 15. uri. 

 

K točki 1. dnevnega reda  

Ugotovitev sklepčnosti 

Predsedujoči je ugotovil, da je navzočih 29 svetnic in svetnikov (v nadaljevanju svetniki) ter je 

tako zagotovljena sklepčnost (priloga seznam prisotnosti).  

Seji so prisostvovali še: Branko Žnidar, direktor Občinske uprave; Irena Jereb, vodja Oddelka 

za družbene dejavnosti; Janja Tkavc Smogavec, vodja Oddelka za splošne in pravne zadeve; 

Milan Ozimič, vodja Oddelka za okolje in prostor; Ivan Pristovnik, predsednik Nadzornega 

odbora občine; Simona Zavec, višja svetovalka; Marija Konečnik Kunst, ZUM Maribor; Urša 

Berlič, Umarh d.o.o. Ptuj; Mateja Ačko Kobale; Branka Soršak, tajnica župana ter predstavniki 

medijev. 

 

K točki 2. dnevnega reda  

Potrditev zapisnika 12. redne seje z dne 11. 2. 2021 

Predsedujoči je dal zapisnik v razpravo.  

Matej Španinger pove, da zaradi zanj spornega kadrovanja in glasovanja pri 14. točki zapisnika 

ne bo podprl.  

Stanislav Zajšek ima pripombo na 7. točko, kjer je dejal, da bi morala občina narediti pogoje, 

da bi se podjetniki zanimali tudi za les in da je potrebno nekaj narediti na področju kmetijstva 

in samooskrbe. 

Občinski svet je v prisotnosti 29 svetnikov z 28 glasovi ZA in 1 PROTI sprejel zapisnik 12. 

redne seje s pripombama. 

 

K točki 3. dnevnega reda  

Določitev dnevnega reda 13. redne seje 

Uvodno obrazložitev k predloženemu dnevnemu redu je podal predsedujoči, kjer predlaga, da 

se 15. a. točka Imenovanje nadomestne članice Občinskega sveta Občine Slovenska Bistrica 

umesti kot samostojna 4. točka, ostale točke se smiselno spremenijo.  

mailto:obcina@slov-bistrica.si
http://www.slovenska-bistrica.si/
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Občinski svet je v prisotnosti 29 svetnikov soglasno sprejel naslednji spremenjen 

 

DNEVNI RED: 

1. TOČKA Ugotovitev sklepčnosti 

2. TOČKA Potrditev zapisnika 12. redne seje z dne 11.2.2021 

3. TOČKA Določitev dnevnega reda 12. redne seje 

4. TOČKA Imenovanje nadomestne članice Občinskega sveta Občine Slovenska Bistrica 

5. TOČKA Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno 

opremo za območje občine Slovenska Bistrica – II. obravnava 

6. TOČKA Odredba o spremembah in dopolnitvah Odredbe o območjih kratkotrajnega 

parkiranja – modre cone v mestu Slovenska Bistrica - II. obravnava 

7. TOČKA  Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za širitev kmetije Brumec - II. 

obravnava 

8. TOČKA Odlok o javnih površinah v občini Slovenska Bistrica - I. obravnava 

9. TOČKA Oprostitev plačila najemnin za poslovne prostore v lasti Občine Slovenska Bistrica 

10. TOČKA Dokument identifikacije investicijskega projekta - Obnova kuhinje na OŠ Spodnja 

Polskava 

11. TOČKA Dokument identifikacije investicijskega projekta - Urbani vrtovi 

12. TOČKA Dokument identifikacije investicijskega projekta: 

a) Rekonstrukcija LC 440672 Visole – Veliko Tinje I. faza 

b) Rekonstrukcija LC 440100 Pečke – Slovenska Bistrica VI. faza 

c) Rekonstrukcija LC 440040 Gabernik – Kalše I. faza 

d) Rekonstrukcija LC 440200 Gladomes – Podgrad I. faza 

13. TOČKA  Letni program športa v Občini Slovenska Bistrica za leto 2021 

14. TOČKA Program ljubiteljske kulture v Občini Slovenska Bistrica za leto 2021 

15. TOČKA Predhodno mnenje k strateškima načrtoma: 

-Strateški načrt Zavoda za kulturo Slovenska Bistrica 2021-2025 

-Strateški načrt Knjižnice Josipa Vošnjaka Slovenska Bistrica 2021-2025 

16. TOČKA Kadrovske zadeve 

a/ Imenovanje člana sveta zavoda javnega zavoda Razvojno-informacijski center Slovenska 

Bistrica  

17. Odgovori na vprašanja in pobude 

18. Vprašanja in pobude 

19. TOČKA Informacije 

- razno. 

 

K točki 4. dnevnega reda  

Imenovanje nadomestne članice Občinskega sveta Občine Slovenska Bistrica 

Uvodno obrazložitev je podala vodja Oddelka za splošne in pravne zadeve. 

Občinski svet je v navzočnosti 29 svetnikov brez razprave soglasno sprejel naslednji 

ugotovitveni 

 

S K L E P 

 

 I.  

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica potrjuje mandat nadomestni članici Občinskega 

sveta Občine Slovenska Bistrica Amadeji Hren, roj. 8. 2. 1993, stanujoči Devina 39, 2310 

Slovenska Bistrica.  
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II.  

 

Sklep začne veljati takoj in se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

K točki 5. dnevnega reda  

Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo 

za območje občine Slovenska Bistrica – II. obravnava 

Uvodno obrazložitev sta podala vodja Oddelka za okolje in prostor in predstavnica podjetja 

ZUM Maribor. 

Odbor za okolje in urejanje prostora je obravnaval predloženi dokument in sprejel sklep, da je 

primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Statutarno pravna komisija je prav tako obravnavala predloženi dokument in soglasno sprejela 

sklep, da je primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Ludvik Repolusk v imenu svetniške skupine pove, da so v I. branju podali kar nekaj pripomb,  

za katere je strokovna skupina ocenila, da niso primerne. Glede na obstoječi odlok pogrešajo 

finančno projekcijo, zato sprašujejo, kaj to pomeni za novi odlok, v kolikor bo sprejet? Ali ima 

občina izdelan program opremljanja stavbnih zemljišč ter kaj se opremlja in kaj ne? V predlogu 

Odloka ni oprostitve plačila komunalnega prispevka za občinske investicije, ali to pomeni, da 

ga kasneje občina plača sama sebi? Na kakšen način se bo preverjalo plačilo prispevka tudi za 

nezahtevne objekte, saj si dokumentacijo za pridobitev gradbenega dovoljenja lahko izdela 

občan ali investitor sam, ali jih bo Upravna enota pozvala v okviru izdaje gradbenega 

dovoljenja? Kaj šteje kot dokazilo v preteklih vlaganjih v posamezne vrste komunalne opreme? 

Prosijo še za pojasnilo, katere stavbe so mišljene pod tretjo alinejo pete točke 6. člena Odloka? 

Matej Španinger še vedno vztraja pri tem, da je odlok slab in bo bolj bremenil potencialne 

investitorje kot v preteklosti, zato bo glasoval proti. Prosi še za podatek, koliko prihodkov se je 

od komunalnega prispevka v letu 2020 steklo v občinski proračun? 

Miro Juhart vztraja, da se še enkrat preuči, kaj pomeni takšen dvig cen za uporabnike. Tudi on 

bo glasoval proti. 

Pojasnila in odgovore sta podala vodja Oddelka za okolje in prostor in predstavnica podjetja 

ZUM Maribor. 

Miro Juhart v repliki sprašuje, ali se obstoječe plačilo stavbnega zemljišča ne dviga za navedeni 

odstotek?  

Pojasnilo je podal vodja Oddelka za okolje in prostor. 

Matej Španinger v repliki pojasni, da želi podatke o zneskih plačila komunalnega prispevka za 

vsak k.o. in št. stavbe. 

Predsedujoči je najprej dal na glasovanje predlagani amandma, katerega občinski svet v 

prisotnosti 30 svetnikov s 5  glasovi ZA, 22 PROTI  in 3 NE GLASUJEM ni sprejel. 

Predsedujoči je predlagal, občinski svet pa v prisotnosti 30 svetnikov z 20 glasovi ZA, 7 PROTI 

in 3 NE GLASUJEM sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok o podlagah za odmero komunalnega 

prispevka za obstoječo komunalno opremo za območje občine Slovenska Bistrica -II. 

obravnava. 

 

K točki 6. dnevnega reda 

Odredba o spremembah in dopolnitvah Odredbe o območjih kratkotrajnega parkiranja 

– modre cone v mestu Slovenska Bistrica - II. obravnava 

Uvodno obrazložitev je podal vodja Oddelka za okolje in prostor. 
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Odbor za okolje in urejanje prostora je obravnaval predloženi dokument in sprejel sklep, da je 

primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Statutarno pravna komisija je prav tako obravnavala predloženi dokument in soglasno sprejela 

sklep, da je primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Ludvik Repolusk predlaga, da se opravi čistopis odredbe. Smatra, da je prav, da je občinski svet 

seznanjen o dogovoru, ki bo sklenjen med lokalno skupnostjo in Pošto za koriščenje parkirnih 

prostorov, ki so bili do sedaj pod modro cono.  

Matej Španinger meni, da bi se lahko uvedla parkirna karta za določene cone, ki bi veljala za 

celi mesec, za parkirišče pri Občini pa se naj določi status.  

Pojasnila je podal vodja Oddelka za okolje in prostor. 

Predsedujoči je predlagal, občinski svet pa v prisotnosti 30 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Odredbo o spremembah in dopolnitvah 

Odredbe o območjih kratkotrajnega parkiranja – modre cone v mestu Slovenska Bistrica v II. 

obravnavi. 

 

K točki 7. dnevnega reda  

Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za širitev kmetije Brumec - II. 

obravnava  
Uvodno obrazložitev sta podala vodja Oddelka za okolje in prostor in predstavnica podjetja 

Umarh d.o.o., Ptuj. 

Odbor za okolje in urejanje prostora je obravnaval predloženi dokument in sprejel sklep, da je 

primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Statutarno pravna komisija je prav tako obravnavala predloženi dokument in soglasno sprejela 

sklep, da je primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Predsedujoči je predlagal, občinski svet pa v prisotnosti 29 svetnikov brez razprave soglasno 

sprejel naslednji 

 

   S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok o občinskem podrobnem prostorskem 

načrtu za širitev kmetije Brumec, v II. obravnavi. 

 

K točki 8. dnevnega reda  

Odlok o javnih površinah v občini Slovenska Bistrica - I. obravnava  

Uvodno obrazložitev je podal vodja Oddelka za okolje in prostor. 

Odbor za okolje in urejanje prostora je obravnaval predloženi dokument in sprejel sklep, da je 

primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Statutarno pravna komisija je prav tako obravnavala predloženi dokument in soglasno sprejela 

sklep, da je v skladu s pripombami primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Ludvik Repolusk v imenu svetniške skupine SD pripravljavce odloka poziva, da se pri podaji 

zakonskih dikcij preveri, kaj je dejansko verodostojno in kaj ni. Preuči se naj Uredba o 

prostorskem redu Slovenije in posamezne dikcije po potrebi vključi v II. branje. Javne zelene 

površine posegajo tudi na območja z varstvenim režimom, nekatera so pod strogim režimom, 

nikjer pa ni omenjeno, da je v teh primerih potrebno vključiti v sodelovanje Zavod RS za 

varstvo narave, Zavod za varstvo kulturne dediščine... V 24. členu je potrebno dopisati 14. člen. 

Glede pogojev pri načrtovanju novih javnih površin je potrebno napisati, kaj bo s posegom 

dovoljeno in na kakšen način. 
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Natalija Očko predlaga da bi se v odlok dodal nov člen, kjer bi se navedlo, da imajo določeni 

izrazi enak pomen, kot je določen s predpisi iz področja graditve objektov in predpisi o urejanju 

prostora in varstvu okolja. V drugem odstavku 2. člena se naj doda besedna zveza lokalnega 

pomena, »javna infrastruktura lokalnega pomena«. V posebnem členu se naj natančno določi, 

kdo je pristojen za nadzor nad izvajanjem javne službe in da se opredeli, kaj dejansko nadzor 

obsega. V odloku ni določeno, kako je glede financiranja izvajanja javne službe. V drugem 

odstavku 8. člena se naj razširi sam nabor podatkov, ki jih mora vsebovati letni program. V 

tretjem odstavku 8. člena, besedno zvezo »potrdi Občinska uprava« mogoče zamenjati z besedo 

»župan«. Določiti vodenje kontrolne knjige, vodila bi se elektronsko, zato je vpogled možen 

kadarkoli. 9. člen, za pripravo letnega poročila ni nikjer navedeno, kaj naj bi to vsebovalo, zato 

predlaga, da se doda okvirna vsebina tega poročila. V tretjem odstavku 10. člena pogreša, kako 

je glede točenja alkoholnih pijač, taborjenja in prenočevanja na javnih površinah. Predlaga, da 

se odloku doda člen, v katerem se opredeli čiščenje javnih površin v primeru prometnih nesreč 

in drugih dogodkov. 18. člen, pojem plodna tla nadomestiti z zakonodajno ustreznejšim. 19. 

člen, ali je soglasje občinske uprave potrebno pridobiti samo za poseg ali tudi za uporabo javne 

površine? Če je temu tako, predlaga dopolnitev tega člena. V 19. členu je prav tako potrebno 

dodati, kdaj je potrebno podati soglasje in kakšna je vsebina samega soglasja. V 22., 23. in 24. 

členu se naj bolj natančno določi, katere kršitve so mišljene. Ker je Odlok o vzdrževanju čistoče 

na javnih površinah iz leta 1989 še vedno veljaven, jo zanima, ali predlagani odlok  kako vpliva 

na veljaven odlok? 

Maksimiljan Tramšek predlaga, da se točka 3 drugega odstavka 1. člena črta in ker v 

nadaljevanju odloka ni nobenih določil, da se  drugi odstavek 1. člena glasi  »S tem odlokom 

se opredeljuje zelene javne površine:« Prvi odstavek 3. člena, če bo evidenca javna, manjka 

določilo, kako se bo do nje dostopalo. 4. člen, pod upravljavce dodati besedno zvezo javna 

podjetja. V drugem odstavku 5. člena manjka določilo, kako se bo javna služba financirala. 6. 

člen, seznam javnih površin se po njegovem podvaja, saj je že v 3. členu opredeljen kataster, ki 

ves ta seznam vključuje. Točka 1 tretjega ostavka 7. člena, dodati besedno zvezo »in 

vzdrževanje«, da se glasi »redno čiščenje in vzdrževanje javnih površin«. Točka 3 tretjega 

odstavka 7. člena, črtati besedo »delov«. Točki 12 in 14 tretjega odstavka 10. člena  bi bili 

potrebni dopolnitve z dikcijo. Točka 15 tretjega odstavka 10. člena, dodati besedo 

»tehnološko«, da se glasi »izlivati komunalno odpadno, padavinsko in tehnološko vodo«. V 

drugem odstavku 21. člena je potrebno določiti evidence, do katerih bo dovoljen vpogled. 

Sprašuje, kakšne bodo smernice za načrtovanje teh zelenih površin, saj v odloku tega ni 

zaslediti? 

Mag. Karmen Furman pojasni, da je Statutarno pravna komisija že na svoji seji opozorila na 

nomotehnične ureditve predloga odloka, na navajanje zastarele zakonodaje, na pravopisne 

napake in uporabo terminov, ki jih zakonodaja sploh ne pozna. Zato službe občinske uprave 

prosi, da se naslednjič te pripombe naredijo in vključijo v odlok, da se te ugotovitve na sejah 

ne podvajajo. 

Modest Motaln pove, da je potrebno v 3. členu opredeliti urbano opremo z vrsto opreme, 

datumom postavitve, s podatke o garancijskih rokih in podatki o obsegu in vrsti potrebnih 

vzdrževalnih del. Potrebno je dodati člen za načrtovanje, izbor in zasaditev trajnic ter člen za 

načrtovanje, izbor in zasaditev drevnine. Tretji odstavek 10. člena, predlaga, da se dopolni z 

besedno zvezo »razen ob soglasju občinske uprave« ali »razen v času organiziranih čistilnih 

akcij«.Pri točki 2 četrtega odstavka 10. člena dodati na konec stavka besedno zvezo »pri čemer 

pritrjeni predmeti ne smejo posegati v olesenelo tkivo vegetacije, ga poškodovati ali omejevati 

rast«. Dodati člen, ki govori o posledicah izvajanja prepovedanih dejanj, kadar nadzorni organ 

ugotovi, da se izvajajo posegi na javnih površinah. Peti odstavek 11. člena, dodati še »Pri vseh 

posegih je potrebno upoštevati evropski standard o zaščiti dreves med gradnjo in navodila za 

zaščito dreves na gradbiščih.« 18. člen, vključiti standarde o odlaganju plodne zemlje, pri izbiri 
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dreves pa upoštevati evropske tehnične kakovostne standarde. V tretjem odstavku 19. člena 

predlaga, da se soglasje pridobi od upravljavca površine. 

Stanislav Mlakar pojasni, da je glede taborjenja in kaj je dovoljeno na javnih površinah početi 

in kaj ne zapisano v Odloku o javnem redu in miru,  področje soglasij in dovoljenj pa v Zakonu 

o javnih zbiranjih, zato se naj pri čistopisu upošteva, da se tisto, kar je že opredeljeno z 

zakonom, v odlok zaradi podvajanja ne prepisuje. Predlaga, da se beseda kazni zamenja z 

besedo globa. 

Drago Mahorko predlaga, da bi v točki 9 prvega odstavka 2. člena za »objekte in urbano opremo 

na javnih površinah…« poskušali najti drugo besedilo ter točko umestiti kot drugi odstavek. 

Drugi odstavek 6. člena, seznam se naj objavi na spletni stani občine. Na konec prvega odstavka 

7. člena dodati besedno zvezo »in uporabnosti.«. Točka 5 9. člena, gre se za vprašanje 

odgovornosti za škodne dogodke na javnih površinah, bilo bi prav, da bi bilo v nekem aktu to 

zapisano. Točka 7 tretjega odstavka 10. člena, dodati besedo » nagobčnikov«. Da se točka 8 

tretjega odstavka 10. člena napiše razumljivo. Točka 20 tretjega odstavka 10. člena, dodati 

besedo »funkcionalnost«. Predlaga, da se odlok v II. branju pripravi na tak način, da so vidne 

spremembe označene drugače. 

Miro Juhart opozori, da je globa za sankcioniranje fizične osebe previsoka, zato predlaga 250 

EUR. 

Ludvik Repolusk opozori, da je potrebno v 12. členu zaradi navoza zemljine definirat, ali 

veljajo določila zakona o varnosti cestnega prometa ali pa v odlok definirat vsak uvoz na javno 

površino. V 15. členu je potrebno definirat, ali so to koši za živalske iztrebke. 

Odgovore in pojasnila je podal vodja Oddelka za okolje in prostor. 

Predsedujoči je predlagal, občinski svet pa v prisotnosti 31 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok o javnih površinah občine Slovenska 

Bistrica – I. obravnava. 

 
* 

Odmor od 17:15 do 17:30 

* 

 

K točki 9. dnevnega reda  

Oprostitev plačila najemnin za poslovne prostore v lasti Občine Slovenska Bistrica  

Uvodno obrazložitev je podal direktor Občinske uprave. 

Odbor za gospodarstvo in proračun je obravnaval predloženi dokument in sprejel sklep, da je 

primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Matej Španinger pove, da je občinska uprava v času covid krize naredila malo, zato predlaga 

ustanovitev komisije, katera bo pomagala gospodarstvu. Namesto da občina čaka na PKP 

pakete, naj ponudi naslednje rešitve: oprostitev plačila za nadomestilo uporabe stavbnega 

zemljišča za 2021; oprostitev plačila najemnin delno ali v celoti; pomoč pri plačilu najemnin 

pri ostalih najemodajalcih; nepovratna finančna sredstva in večje sofinanciranje obrestne mere 

za podjetnike; pomoč pri zavarovanju kreditov, ki ga občina vsako leto razpiše za razvoj obrti 

in drobnega gospodarstva ter sofinanciranje stroškov pri ustanavljanju s.p.-jev.   

Dr. Peter Cvahte v imenu svetniške skupine SD pove, da oprostitev plačila najemnin podpirajo 

in da pozdravljajo vsak tak ukrep, ki bo pomagal našemu gospodarstvu in vsem ostalim, ki 

imajo v najemu poslovne prostore. 

Miro Juhart predlog podpira, vendar je potrebno v celoti prevetriti seznam upravičencev do te 

pomoči. Potrebno bo najti neko uravnilovko in še posebej poskušati pomagati subjektom, ki so 
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zaprti že dlje časa in imajo v celoti onemogočeno poslovanje. Do naslednje seje bi se lahko 

pripravil akt za ublažitev te resne posledice korona krize. 

Tudi Drago Mahorko podpira idejo o ustanovitvi komisije, s katero bi pretresli še ostale 

možnosti. Kot eno od možnosti omeni tudi rebalans proračuna, s katerim bi lahko tako 

samozaposlenim kot podjetjem zagotovili pomoč, katere so potrebni. 

Predsedujoči je predlagal, občinski svet pa v prisotnosti 31 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občina Slovenska Bistrica ne bo pobirala najemnin za poslovne prostore v lasti Občine 

Slovenska Bistrica v času veljavnosti Odloka o začasni prepovedi ponujanja in prodajanja 

storitev potrošnikov v Republiki Sloveniji (Uradni list RS, št. 152/20). 

 

K točki 10. dnevnega reda 

Dokument identifikacije investicijskega projekta - Obnova kuhinje na OŠ Spodnja 

Polskava  
Uvodno obrazložitev je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti. 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predloženi dokument in soglasno sprejel sklep, da 

je primeren za obravnavo na občinskem svetu.  

Matej Španinger pove, da bo glasoval za, kljub temu, da je cena investicije v obnovo kuhinje 

previsoka in nerazumna. 

Stanislav Zajšek investicijo podpira, a tudi njega moti visoka cena investicije, zato bi v bodoče 

bilo potrebno pridobiti kompletno specifikacijo stroškov za to delo. 

Pojasnila je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti. 

Občinski svet je po razpravi v prisotnosti 31 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica potrjuje Dokument identifikacije investicijskega 

projekta – Obnova kuhinje na OŠ Spodnja Polskava.  

 

Investicija je uvrščena v Načrt razvojnih programov v obdobju 2021-2024. 

 
K točki 11. dnevnega reda  

Dokument identifikacije investicijskega projekta - Urbani vrtovi 

Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Oddelka za splošne in pravne zadeve. 

Odbor za okolje in urejanje prostora je obravnaval Dokument identifikacije investicijskega 

projekta - Urbani vrtovi, vključno s pripombo, da se prouči možnost dostopa s parkirnimi 

mesti in sprejel sklep, da je primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Ludvik Repolusk v imenu svetniške skupine SD pove, da projekt pozdravljajo, pripravljavca pa 

prosijo, da pri nadaljnji obravnavi upošteva še dostop do vrtov s pešpotmi in parkirne prostore, 

potrebno je razmisliti tudi o planiranem vzdrževanju in čiščenju javne službe in kako bodo ti 

zaposleni do vrtov dostopali. 

Modest Motaln v imenu svetniške skupine SLS pove, da projekt podpirajo, saj je ta dobro 

nastavljen in zasnovan, potrebno je še razmisliti, kam kasneje širiti te vrtove, saj ljudi to zelo 

zanima. 

Marka Berdnika zanima, ali bo zaradi zasaditev s sadnim drevjem ta potrebno škropiti ali ne 

in ali bo to urejeno s kakšnim pravilnikom? 

Pojasnila je podala strokovna sodelavka Oddelka za splošne in pravne zadeve. 

Občinski svet je po razpravi v prisotnosti 30 svetnikov soglasno sprejel naslednji 
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S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica potrdi Dokument identifikacije investicijskega 

projekta »Urbani vrtovi« (v nadaljevanju: investicijski dokument) in odobri izvedbo investicije.  

 

Občinski svet pooblašča župana za morebitne naknadne spremembe investicijskega dokumenta 

ter za spremembe v načrtu razvojnih programov in spremembe tega sklepa, če bodo potrebne 

za odobritev ali realizacijo sofinancerskih sredstev Evropskega sklada za regionalni razvoj. 
 

12. TOČKA Dokument identifikacije investicijskega projekta: 

a) Rekonstrukcija LC 440672 Visole – Veliko Tinje I. faza 

Uvodno obrazložitev je podal vodja Oddelka za okolje in prostor. 

Odbor za okolje in urejanje prostora je obravnaval predloženi dokument in sprejel sklep, da je 

primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Srečko Juhart se zahvaljuje vsem sodelujočim za pripravo teh DIIP-ov, je pa še marsikatera 

pohorska cesta v slabem stanju, zato prosi, da se naj to predvidi tudi za naprej. 

Dr. Peter Cvahte v imenu svetniške skupine SD pove, da predloge podpirajo. 

Matej Španinger se strinja s predhodnikom, zato Občinsko volilno komisijo prosi, da mu 

posreduje podatke, koliko odstotkov glasov so dobili določeni občinski svetniki na določenih 

voliščih. Pripombe poda na varnost cestišč, ta bi se lahko za možnost kolesarjenja dodatno 

razširila, tudi hrib na Zg. Polskavi bi lahko dobil pločnik. Predlaga še, da se v razpisu naredi 

dikcija, da se po rekonstrukciji cestišč drobljenec shrani na deponijo in kasneje uporabi za 

gozdne ceste. 

Lea Ornik v imenu svetniške skupine DeSUS pove, da predloge pozdravljajo in jih bodo 

podprli, v svojem imenu pa še posebej pozdravlja rekonstrukcijo LC Gabernik – Kalše, za 

katero daje pobudo, da se naj razmisli,  ali je možno cesto zaradi varnosti razširiti v brežino, saj 

je ta obremenjena s pešci, kolesarji, traktorji in razno veliko mehanizacijo.   

Občinski svet je po razpravi v prisotnosti 31 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 
 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica potrjuje Dokument identifikacije investicijskega 

projekta (DIIP) »Rekonstrukcija LC 440672 Visole – Veliko Tinje, 1.faza«.  

 

Investicija se uvrsti v Načrt razvojnih programov za obdobje 2021 - 2024.  

 

Odobri se izvedba investicije.  

 

Pooblašča se župana za morebitne naknadne spremembe investicijskega dokumenta ter za 

spremembe v načrtu razvojnih programov. 
 

b) Rekonstrukcija LC 440100 Pečke – Slovenska Bistrica VI. faza 

Uvodno obrazložitev je podal vodja Oddelka za okolje in prostor. 

Odbor za okolje in urejanje prostora je obravnaval predloženi dokument in sprejel sklep, da je 

primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Občinski svet je po razpravi v prisotnosti 31 svetnikov soglasno sprejel naslednji 
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S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica potrjuje Dokument identifikacije investicijskega 

projekta (DIIP) »Rekonstrukcija LC Pečke – Slovenska Bistrica VI. faza«.  

 

Pooblašča se župana za morebitne naknadne spremembe investicijskega dokumenta ter za 

spremembe v načrtu razvojnih programov in spremembe tega sklepa, če bodo potrebne za 

odobritev ali realizacijo sofinancerskih sredstev Ministrstva za gospodarski razvoj in 

tehnologijo. 

 

c) Rekonstrukcija LC 440040 Gabernik – Kalše I. faza 

Uvodno obrazložitev je podal vodja Oddelka za okolje in prostor. 

Odbor za okolje in urejanje prostora je obravnaval predloženi dokument in sprejel sklep, da je 

primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Ivan Franc Štrukelj pripomni, da v gradivu ni opredeljeno, kateri posegi bodo potrebni za 

prilagoditev trase ceste prometnim obremenitvam na tem odseku. Načrtovalcu projekta 

predlaga, da se v kraju Lastinja vas, kjer je cesta lomljena pod kotom 90°, poveča krivina, saj 

cesta služi tudi težkemu tovornemu prometu. 

Občinski svet je po razpravi v prisotnosti 31 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica potrjuje Dokument identifikacije investicijskega 

projekta (DIIP) »Rekonstrukcija LC 440040 Gabernik – Kalše, 1. faza«.  

 

Investicija se uvrsti v Načrt razvojnih programov za obdobje 2021 - 2024.  

 

Odobri se izvedba investicije.  

 

Pooblašča se župana za morebitne naknadne spremembe investicijskega dokumenta ter za 

spremembe v načrtu razvojnih programov. 

 

d) Rekonstrukcija LC 440200 Gladomes – Podgrad I. faza 

Uvodno obrazložitev je podal vodja Oddelka za okolje in prostor. 

Odbor za okolje in urejanje prostora je obravnaval predloženi dokument in sprejel sklep, da je 

primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Občinski svet je po razpravi v prisotnosti 31 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica potrjuje Dokument identifikacije investicijskega 

projekta (DIIP) »Rekonstrukcija LC 440200 Gladomes – Podgrad, 1. faza«.  

 

Investicija se uvrsti v Načrt razvojnih programov za obdobje 2021 - 2024.  

 

Odobri se izvedba investicije.  
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Pooblašča se župana za morebitne naknadne spremembe investicijskega dokumenta ter za 

spremembe v načrtu razvojnih programov. 

 

K točki 13. dnevnega reda  

Letni program športa v Občini Slovenska Bistrica za leto 2021 

Uvodno obrazložitev je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti. 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predloženi dokument in soglasno sprejel sklep, da 

je primeren za obravnavo na občinskem svetu.  

Drago Mahorko v imenu svetniške skupine SD pove, da podpirajo omenjeni program. 

Miro Juhart meni, da bi lahko naslednje leto sredstva povečali vsaj za četrtino, Stanislav Zajšek 

pa nameni pohvalo naši občini, da so se sredstva za šport obdržala na enaki ravni, medtem ko 

so jih v drugih občinah močno oklestili. 

Občinski svet je po razpravi v prisotnosti 31 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Letni program športa občine Slovenska 

Bistrica za leto 2021. 

 

K točki 14. dnevnega reda  

Program ljubiteljske kulture v Občini Slovenska Bistrica za leto 2021 

Uvodno obrazložitev je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti. 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predloženi dokument in soglasno sprejel sklep, da 

je primeren za obravnavo na občinskem svetu.  

Drago Mahorko v imenu svetniške skupine SD pove, da podpirajo omenjeni program. 

Predsedujoči je predlagal, občinski svet pa v prisotnosti 31 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Program ljubiteljske kulture v Občini 

Slovenska Bistrica za leto 2021. 

 

K točki 15. dnevnega reda  

Predhodno mnenje k strateškima načrtoma: 

-Strateški načrt Zavoda za kulturo Slovenska Bistrica 2021-2025 

Uvodno obrazložitev je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti, obrazložitev direktorice 

Zavoda za kulturo Slovenska Bistrica zaradi tehničnih težav ni bila mogoča. 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval Strateški načrt Zavoda za kulturo Slovenska 

Bistrica 2021-2025 in soglasno sprejel sklep, da je primeren za obravnavo na občinskem svetu.  

Drago Mahorko v imenu svetniške skupine SD daje pobudo, da se v Gradu Slovenska Bistrica 

uredi spominska soba, ki bi zajemala obdobje »Od generala Maistra do osamosvojitve Slovenije 

1991«, v okviru te bi bile predstavljene domoljubne in veteranske organizacije. 

Jožef Trglec pripomni, da s financiranjem samega zavoda finančne posledice za občinski 

proračun so, kakor tudi investicije, kot so dvorec na Zg. Polskavi, pristava itn. Glede odziva 

zavoda na potrebe okolja na kulturnem področju meni, da če bi se ta res oziral, bi že zdavnaj 

zaznal prostorsko stisko prostovoljnih ljubiteljskih kulturnih organizacij, ki delujejo v mestu in 

nimajo ustreznih prostorov. Zavod se mora obnašati tudi tržno in s prispevkom lastnih sredstev 

širiti svojo dejavnost. Na območju Slovenske Bistrice se zaradi visokih cen stalno manj šol 

odloča v okviru kulturnega dneva za obisk gradu, zato bi zavod moral korigirati cene za lastne 

občane. Izpostavi, da odmevne prireditve pritegnejo veliko obiskovalcev, kateri imajo premalo 
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prostora, zato mesto potrebuje kulturni dom, kateri bi bil namenjen vsem, ki delajo na 

kulturnem področju. 

Mateja Španingerja zanima, ali so vsi člani sveta zavoda strokovno usposobljeni. 

Drago Mahorko še opomni, da se glasuje o dopolnjenem gradivu. 

Predsedujoči je predlagal, občinski svet pa v prisotnosti 30 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P št. 1 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica daje pozitivno mnenje k predloženemu Strateškemu 

načrtu Zavoda za kulturo Slovenska Bistrica za obdobje 2021-2025.  

 

-Strateški načrt Knjižnice Josipa Vošnjaka Slovenska Bistrica 2021-2025 

Uvodno obrazložitev sta podali vodja Oddelka za družbene dejavnosti in direktorica Knjižnice 

Josipa Vošnjaka Slovenska Bistrica. 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval Strateški načrt Knjižnice Josipa Vošnjaka 

Slovenska Bistrica 2021-2025 in soglasno sprejel sklep, da je primeren za obravnavo na 

občinskem svetu.  

Drago Mahorko v imenu svetniške skupine SD pove, da podpirajo omenjeni načrt. 

Patricija Breznikar se zaradi nasprotja interesov iz glasovanja izloča. 

Predsedujoči je predlagal, občinski svet pa v prisotnosti 29 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P št. 2 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica daje pozitivno mnenje k predloženemu Strateškemu 

načrtu Knjižnice Josipa Vošnjaka Slovenska Bistrica za obdobje 2021-2025 

 

K točki 16. dnevnega reda  

Kadrovske zadeve 

a/ Imenovanje člana sveta zavoda javnega zavoda Razvojno-informacijski center 

Slovenska Bistrica 

Uvodno obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja. 

Matej Španinger sprašuje, koliko kandidatov je bilo prijavljenih in na podlagi česa so se odločili 

za kandidata, o katerem glasujejo? 

Odgovor je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 

Predsedujoči je predlagal, občinski svet pa v prisotnosti 30 svetnikov z 29 glasovi ZA, 0 PROTI 

in 1 NE GLASUJEM sprejel naslednji 

 

 

S K L E P 

o imenovanju predstavnika zainteresirane javnosti v svet zavoda javnega zavoda 

Razvojno-informacijski center Slovenska Bistrica 

 
I. 

 

V svet zavoda javnega zavoda Razvojno-informacijski center Slovenska Bistrica se kot 

predstavnika zainteresirana javnost s področja gospodarstva in upravljanja s človeškimi viri 

imenuje:  

 

- Marjeta Kovač.  
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II. 

 

Mandat imenovane traja štiri leta. 

 

K točki 17. dnevnega reda  

Odgovori na vprašanja in pobude 

Matej Španinger glede odgovora na vprašanje o finančnih transakcijah občinsko upravo prosi 

za povratno informacijo, ali podatki v tabeli, katero je prejel, držijo. 

Tudi pri odgovoru o nepremičninah v lasti občine Slovenska Bistrica se mu pojavlja vprašanje, 

ali so podatki verodostojni ali niso in predlaga, da se naj pripravljavec gradiva v bodoče 

podpiše. 

 

K točki 18. dnevnega reda  

Vprašanja in pobude 

Drago Mahorko daje pobudo, da bi se Velikonočna tržnica zaradi napovedanega zaprtja države 

s 1. 4. 2021 prestavila na 31. 3. 2021. 

 

Ludvik Repolusk sprašuje, ali se (po izgradnji zahodne obvoznice) rešuje razbremenitev 

Ljubljanske ceste od Hoferja do priključka na avtocesto Slovenska Bistrica jug? Če že, ali je že 

pripravljena kakšna morebitna rešitev oziroma obstaja o nameri kak dokument med občino in 

mogoče DARS, ki je bil posredovan v letu 2018 ali 2019? Prosi za pisni odgovor in kopijo 

dokumenta če ta obstaja. 

Kako je z izgradnjo pločnika pri nadvozu Cigonca? 

 

Dr. Peter Cvahte daje pobudo, da se vso gradivo, namenjeno za II. branje, zaradi boljše 

preglednosti pripravi na tak način, da so vidne spremembe označene drugače (rdeča barva ali 

Word - sledenje spremembam). 

 

Lea Ornik daje pobudo, da občina sprejme akt, kjer bi bila opredeljena minimalna razdalja 

postavitve vetrnih elektrarn od posameznih objektov, saj po mnenju strokovnjakov postavitev 

vetrne elektrarne v oddaljenosti 150 m od bivališča v nobenem primeru ni sprejemljiva, zaradi 

česar se krajani upravičeno bojijo teh postavitev. 

 

Simon Unuk daje pobudo, da se na OŠ dr. Jožeta Pučnika Črešnjevec uredijo sanitarije. 

Predlaga, če je le mogoče, da se izdvojijo sredstva iz letošnjih investicijskih sredstev v 

osnovnošolski prostor. Ker je delne sanacije potrebna tudi kuhinja, predlaga, da se projekta 

povežeta in da se nekaj naredi v letošnjem letu, ostalo pa se planira v naslednjem proračunskem 

letu. 

 

Miro Juhart ponovno sprašuje o postavitvi hitrostne ovire izven naselja Leskovec v smeri 

Črešnjevca.  

Ponovno daje tudi pobudo za postavitev protihrupne ograje ob avtobusni postaji v Slovenski 

Bistrici.  

Glede sanacije lokalne ceste Leskovec – Sp. Nova vas pa ponovno vljudno prosi, da se naj 

posreduje pri samemu upravljavcu, da si naj ta ogleda stanje ceste.  
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Jože Gorinšek sprašuje, kdaj bi lahko v proračun umestili pločnik v Podgradu? 

Zakaj KS Kebelj svoje krajane ne obvešča o terminih sej? 

 

Stanislav Zajšek daje pobudo, da se ob potoku Polskava, na parkirišču Velenik in še kje zaradi 

pojavljanja smeti namestijo table o strogi prepovedi odlaganja odpadkov in da bodo kršitelji 

strogo sankcionirani. 

Sprašuje, ali se razmišlja, da bi po izgradnji zahodne obvoznice za oživitev mestnega jedra 

Partizansko ulico spremenili v enosmerno ali jo celo zaprli? 

Odgovor je podal predsedujoči. 

 

Matej Španinger predlaga, da bi se v času covid krize imenovala komisija, katera bi kreirala 

realne predloge za pomoč in okrevanje gospodarstvu in podjetnikom. Poleg ukrepov, kateri se 

delno že izvajajo, predlaga še sledeče: pomoč pri plačilu najemnin pri ostalih najemodajalcih; 

pomoč v obliki nepovratnih finančnih sredstev in večje sofinanciranje obrestne mere; pomoč 

pri zavarovanju kreditov, ki ga občina vsako leto razpiše za razvoj obrti in drobnega 

gospodarstva; pomoč pri zavarovanju kreditov kmetijstvu in za ostale dejavnosti ter 

sofinanciranje stroškov pri ustanavljanju s.p.-jev. Zaradi teh pomoči bi se lahko razmišljalo tudi 

o rebalansu proračuna. Zato občinsko upravo sprašuje, kaj je oziroma kaj bo naredila za aktivno 

pomoč podjetjem s sedežem v občini Slovenski Bistrica, da zmanjša krizo? 

Gasilci PGD Šmartno na Pohorju so v času volilne kampanje poslali sporočilo, za katerega 

meni, da ga je društvo kot nevladna organizacija zlorabilo. Predstavnika civilne zaščite 

Slovenska Bistrica in župana prosi za mnenje v pisnem odgovoru. 

Župana in varnostni sosvet sprašuje, kako se bo ukrepalo zoper direktorja KTV Slovenska 

Bistrica zaradi žaljivih sporočil, katera je prejel? Prosi za pisni odgovor. 

Pojasnilo na zadnje vprašanje sta podala predsedujoči in predsednik varnostnega sosveta. 

 

Drago Capl sprašuje, ali lahko občina pomaga z dopisom na Ministrstvo za pravosodje, da se 

delavcem podjetja Granit d.d. - v stečaju izplačajo odpravnine? 

Prosi še, ali lahko občina na pristojno ministrstvo poda predlog oziroma zahtevo, da se 

stečajni postopki zakonsko uredijo? 

 

19. TOČKA Informacije 

- razno. 

 

Seja je bila zaključena ob 20. uri. 
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